



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 21:e oktober 2025 kl. 17:15

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Arbetsmarknadsansvarig: Anna Fermheden [AF]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:19
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Melker Andersson till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (251009)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (251009)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. **Ordförande** [MS]
Varit på KU tillsammans med Samo. Varit på FuM tillsammans med Def. Förberett och hållit första sektionsmötet. Haft möte

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Melker Andersson)



med ValB inför aspningen

b. *Vice ordförande*

[MA]

Jag har mått bättre, men de ska ordna till sig efter tentorna. Som vanligt så har jag fokuserat mycket på lokalen men fortsatt planerat aspningen. Städmaterial ska komma nästa vecka vilket är bra inför aspning. Haft NU möte där aspning va på schemat. Lärde mig en hel del kring andra sektioners aspning och ska arbeta med att se över hur vi kan förbättra våran.

c. *Ekonomiansvarig*

[CB]

Allmänt trött, har varit lite mycket nu. Mest jobbat med budget som senare blev godkänd på Sektionsmöte 1. Annars dagligt arbete med bokföring och annat styret-arbete.

d. *SAMO*

[CCH]

SU/KU gällande aspning, fick en att fundera lite. Gått på Rond i TP, det mesta såg bra ut! Suttit med logga till profilkläder som börjar bli färdig. Haft möten gällande mensskyddstillförelse i lokalen. Stressad över skolan, har mycket tentor de kommande veckorna. Även haft kontakt med lunch-föreläsare(SAMO) , känns skönt att vara i fas där iallafall. Var också med på möte med ValleB.

e. *Arbetsmarknadsansvarig*

[AF]

Det är inte så bra med mig. Jättestressad över skolan och mycket med Harm eftersom mässan är snart. Börjat bli sjuk igen så det är inte så najs. Behöver nog ingen hjälp tror vi har det under kontroll, eller rättare sagt, vi jobbar med brandsläckning då det saknas mycket information i överlämningen. Haft flera möten med Harm och försökt styra upp planeringen inför mässan och ta emot alla sponsringar. Ny sejfa kampanj!!!

f. *Utbildningsansvarig*

[CÅ]

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Melker Andersson)



Har varit två veckor med ganska mycket. Det viktigaste (utöver dagligt arbete) har varit: Haft UU, haft utbildning med KL, haft möte med MATS-UOR, Haft programråd med EPI och med Maskin,

g. Informationsansvarig

[ER]

Fört protokoll under sektionsmötet och haft möte med ValB inför aspningen. Börjat förbereda PR inför Sektionens Dag och börjat förbereda en sida med info kring aspningen till hemsidan.

Beslutsfrågor

§7. Profilkläder

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna införskaffningen av västar och hoodies/collegetröja.

Diskussionsfrågor

§8. Mailutskick

[MS]

Diskussion kring mailutskick kring skidresan.

§9. Sektionens Dag

[MA]

Diskussion kring Sektionens Dag. Sektionens Dag ska vara i Lilla Lindholmen och det kommer att bjudas på mat.

§10. Mensskydd på toaletterna

[CCH]

Diskussion kring mensskydd på toaletterna i LL. Beslut tas vid nästa styrelsemöte.

Mötet ajourneras kl. 18:17

Mötet öppnat kl. 18:22

§11. Utvärdering av Sektionsmöte 1

[MS]

Diskussion kring sektionsmöte 1. Mötet gick bra med relativt bra närvaro, men mindre bra engagemang. Mötet flöt på bra och talman

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Melker Andersson)



gjorde ett mycket bra jobb.

Formalia

§12. Övriga frågor

Matilda: Funkar kalendern för styretrummet? [MS]
Svar: Problemet är nu löst.

Matilda: Ska vi flytta nästa styrelsemöte? [MS]
Svar: Nej, datumet behålls.

Calle: Muggar? [CÅ]
Svar: Carl ska kolla upp vilken budgetpost det ska läggas under. Carl och Calle ska lösa detta internt.

Carl: Köpa hyllor till styret? [CB]
Svar: Ta tag att fixa rummet nästa LP.

§13. Nästa möte (251104) [MS]

§14. Skvaller, dementier och känsliga ämnen [MS]
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§15. Mötets avslutande [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 19:03

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Melker Andersson)